
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ
VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE

Zápis
z kolegia děkana dne 1. prosince 2015

Přítomni:      doc. Kočí, doc. Blažek, doc. Ciahotný, prof. Jeníček, doc. Kubal, doc. Macák, doc.
Sýkora, Ing. Růžičková, Ing. Březina, Ing. Mištová

Omluveni:   doc. Pospíšil

děkan
 Informoval  o  návštěvě  Vietnamu  a  jednání  se  zástupci  místní  univerzity:  spolupráce  na

základě smlouvy podepsané s VŠCHT v roce 2001
 Plánovaná konference ve Vietnamu v roce 2016
 OBD  –  vkládání  zakázek  smluvního  výzkumu  (doplňková  činnost  -  DČ):  doc.  Blažek

okomentoval  rozdanou tabulku;  děkan apeluje  na  vedoucí,  aby motivovali  pracovníky na
ústavech, aby vkládali DČ nad 62 tis. Kč do ODB; při dělení ON na ústavy bude upraven vliv
DČ, 5 % prostředků bude rozděleno dle osobních nákladů na DČ (dosud to bylo 7,5 %) a
2,5 %  bude  rozděleno  dle  podílu  na  smluvním  výzkumu  v  OBD,  resp.  RIV;  kolegium
schvaluje; 

 Ing.  Třešňáková  z VaV  je  ochotna  proškolit  případné  zájemce,  zejména  pracovníky
odpovědné na ústavech za vkládání údajů do OBD 

 Termín fakultního setkání v lednu 2016 – středa 20. 1. 2016 od 14.00 hod – informovat na
ústavech

Informace z KR 

doc. Sýkora – zastupující děkana na KR
 Prof. Melzoch jmenován rektorem
 Doplnění Správní rady VŠCHT
 Schůzka vedení školy se Sekyrou – Vítězné náměstí, Kloknerův ústav

pror. Bělohlav
 Promoce fakult – bakalářské: v zadní řadě na židlích na pódiu 10 členů vědecké rady fakulty

pror. Hasal
 Den otevřených dveří: řeší se oddělení od SVK

pror. Kratochvíl
 Výzva – transfer technologií (OPVVV): Ing. Růžičková – první schůzka 17. 12. 2015 od 9.00

hod (možné zastoupení prof. Jandou, doc. Bartáčkem – koliduje se zasedání VR FTOP)
 Dobříš - diskuse

kvestorka -  Ing. Chválná
 Rozpočty: čerpání, rozpočet na rok 2016
 Lékařské prohlídky: každý pracovník by měl mít prohlídku u školní lékařky – upozornit na

ústavech, vedoucí by mělo upozornit personální oddělení (Ing. Vítková zjistí stav za fakultu)

Informace z KD



doc. Sýkora
 Obor  „Bezpečnostní  bakalář“  (připravovaný  obor  s náplní  bezpečnosti  práce  a  požární

ochrany): rozdán návrh předmětů od Ing. Janouškové, pokud by někdo byl schopen některý
předmět učit, ozve se doc. Sýkorovi, případně navrhnout i další předměty, zamyslet se nad
tématy bakalářských a diplomových prací

 Nahlásit doc. Sýkorovi předměty, které by ústavy chtěly ze stávajícího seznamu zrušit

doc. Ciahotný 
 Norské fondy – přeúčtování
 Nehabilitovaní školitelé doktorandů - diskuse

Ing. Růžičková
- Ve středu 2. – 12. 2015 ustavující schůze clusteru VŠB – ÚJEP – VŠCHT (p. Hořeňovský)
- Odměny za výuku ERASMU za ZS 2015/2016: špatné seznamy ze ZO, pokud vedoucí vědí

ještě o někom, kdo má další aktivity a projekty, nahlásit Ing. Růžičkové – pošle tabulky ze ZO
vedoucím ke kontrole

- Seznam fakultních akcí
- Setkání se zástupci cizích univerzit a jednání o spolupráci: pokud bude mít některý z ústavů

zájem o prezentaci a měl by pracovníka, který by občas proděkanku zastoupil, dejte vědět
- Zájemce o vývoj aplikace Google Play – obrátit se na Mgr. Matějovou 
 
Ing. Mištová – AS FTOP
 Schváleny změny ve Statutu fakulty (AS VŠCHT)
 Výsledky voleb do studentské části senátu: nová senátorka Bc. Eva Marcínková (2. roč. mag.)
 Volby senátora do AS VŠCHT: jeden zástupce za fakultu na období 1. 2. 2016 – 31. 1. 2018;

děkanát zašle seznamy studentů s právem volit (Bc., mag., DSP)

Ing. Vítková
 Sociální stipendia fakultní: žádá o schválení tabulky navržených stipendií – KD schvaluje
 Stipendia DSP mimořádná – prostředky z ušetřených stipendií  MŠMT: vedoucím rozdána

tabulka se jmény prezenčních studentů a celkovou částkou za ústav k doplnění nejpozději do
středy 2. 12. odpoledne, aby mohlo být vyplaceno ještě v listopadovém termínu

 Vstupenky  na  koncert  VŠCHT  15.  12.:  na  děkanátu  zbývají  ještě  lístky,  upozornit
zaměstnance na ústavech

 Na Výpočetním centru mají možnost vázat dokumenty do různých forem plastových obalů
(zatavovat apod.), zájemci ať se informují přímo na VC

 Na fondu pro praxe studentů na děkanátu zbývá ještě 4 639,90 Kč, kdo má možnost ještě dát
k proplacení nějakou fakturu, přihlásí se co nejdříve 

doc. Blažek
 Žádá  o  prodloužení  pracovních  poměrů  s  prominutím  výběrového  řízení  pro  Ing.  Zlatu

Mužíkovou, prof. Šebora a Ing. Vrtišku – KD souhlasí
 Vypisování  témat  pro  DSP  na  ak.  rok  2016/2017:  doplnit  do  excelovské  tabulky  (zašle

vedoucím Ing. Vítková)
 Aktualizace informací o DSP programech na webu
 Projekty IGA: problém u studentů 4. ročníku (projekty musí být na 1 rok a končí v únoru):

možnost  spolupráce  v  týmech  se  studenty  nižších  ročníků  nebo  dokončení  projektu
v kombinovaném studiu – KD doporučuje tvoření týmů

 Hodnotné výsledky VaV 2014: vybral za fakultu 3 výsledky; nabádá k řádnému vyplňování
do databáze, vedoucí by měli zkontrolovat a případně konzultovat s Ing. Třešňákovou

 Dotaz na školné pro uchazeče z Řecka, který by chtěl studovat v angličtině – zda může děkan
prominout: ZO tvrdí, že prominout nelze, Ing. Růžičková zjistí podrobnosti

Úkoly



 Vedoucí  ústavů  informují  zaměstnance  o  termínu  fakultního  setkání  v lednu  2016  –
středa 20. 1. 2016 od 14.00 hod (posluchárna AI)

 Vedoucí ústavů upozorní zaměstnance na nutnost lékařské prohlídky u školní lékařky,
Ing. Vítková zjistí na personálním oddělení stav za fakultu 

 Vedoucí ústavů nahlásí doc. Sýkorovi předměty, které by ústavy chtěly ze stávajícího
seznamu zrušit

 Ing. Růžičková pošle vedoucím ke kontrole tabulky s odměnami za výuku ERASMU za
ZS 2015/2016ze ZO: pokud vědí ještě o někom, kdo má další aktivity a projekty, nahlásit

 Děkanát zašle Ing. Mištové seznamy studentů s právem volit senátora do AS VŠCHT
(Bc., mag., DSP) 

 Upozornit zaměstnance na ústavech, že na děkanátu zbývají ještě vstupenky na koncert
VŠCHT 15. 12. 

 Ústavy doplní do excelovské tabulky (zašle vedoucím Ing. Vítková) témata pro DSP na
ak. rok 2016/2017 

 Vedoucí ústavů zkontrolují a aktualizují informace o DSP programech na webu
 Ing. Růžičková zjistí podrobnosti o možnosti prominutí školného pro uchazeče z Řecka,

který by chtěl studovat v angličtině 

Příští kolegium děkana bude 15. 12. od 14.00 hod na děkanátu.

Zapsala: Ing. J. Vítková


	Zápis

